

ALLAH Maha Benar. Firman-NYA benar dan janji-NYA juga benar. Cuma ada kala, sebagai hamba kita terlupa merenungi kalam-NYA, al-Quran. Ya, di situlah kita mengenali diri, di situ jugalah kita kenal siapa DIA... Seorang Muslim, langkahnya adalah perjuangan. Fikirannya adalah tajam. Bicaranya adalah kebaikan. Ya, bicara yang penuh berhemah. Namun, ada yang kurang mengerti. Teguran disangka bisa. Nasihat dikatakan tiada gunanya. Maka biarkanlah diri ini berbicarahnya demi DIA, Maha Pencipta. Moga BICARA INI DEMI ILAHI mampu menjentik rasa untuk kita membimbing diri, menjadi Mukmin sejati. Mudah-mudahan hidup di dunia diberkati, di akhirat pula Jannah menanti. Insyah-ALLAH.

[Rangkaian Nama Bayi Dunia Indah dan Bermakna](#) UUM Press

Ada Apa Dengan Nama Alaf 21

[Menjawab 200 Pertanyaan Masalah Kehidupan Melalui Pandangan Islam](#) Pustaka Al-Kautsar

Buku ini memotret pengalaman-pengalaman unik para muallaf Amerika dalam perjuangannya menuju Islam. Bagaimana mereka menghadapi keluarga yang tak seiman. Bagaimana mereka menanggapi kecurigaan keluarga dan teman-teman dekat. Bagaimana menjalankan kehidupan agama di tengah masyarakat Amerika yang umumnya awam tentang Islam. Bagaimana menghadapi pelbagai sikap dan perbedaan kecenderungan di kalangan masyarakat Islam di Amerika, yang umumnya imigran dari berbagai negara Muslim. Bagaimana membangun komunitas Muslim di salah satu negara paling majemuk di dunia ini. Buku ini merekam kisah-kisah muallaf Amerika secara menarik, ringan, dan mengalir. Anda akan melihat sisi lain Amerika, sisi-Islam Amerika! [Mizan, Mizania, Referensi, Indonesia]

[Bisikan An-Nur Ruang Kata](#)

AKIBAT mabuk bercinta, Erin & Ariff bertekad mengakhiri perhubungan mereka dengan ikatan perkahwinan. Hangatnya darah muda menjadikan mereka tidak memikirkan darjat dan usia masing-masing yang masih terlalu mentah dalam melayari bahtera rumah tangga. Dan akibatnya, sebaik kedua-duanya melangkah ke gerbang perkahwinan, rumah tangga mereka berantakan kerana kurangnya persefahaman sesama mereka. Krisis demi krisis berlaku hanya kerana perkara-perkara remeh hingga akhirnya membawa kepada perpisahan. Berbulan lamanya Ariff menghilang tanpa pesan. Tiada isteri yang menemani dan berkongsi suka dukanya. Dia hanya pulang apabila mendapat tahu keadaan isterinya yang sarat mengandung. Sekali lagi kesabarannya teruji apabila terpaksa berdepan dengan cacimaki mertuanya bila dituduh suami yang tidak bertanggungjawab dan mementingkan diri.

[Ensiklopedi Hak dan Kewajiban Dalam Islam](#) Gradien Mediatama

Buku ini mengisahkan peringatan Tuhan tentang sejarah dan kenangan umat pada masa yang silam, agar kita jangan menganggap segala usaha dan ijtihad yang dicetuskan mereka itu sakral dan kekal tak tercabar selamanya, sebaliknya umat masa ini memerlukan dorongan dan semangat ijtihad bagi mencerakinkan ajaran agama ini berpijak kepada zaman yang senantiasa

berubah. Setiap generasi menghadapi situasi yang berbeza, justeru banyak hukum dan kaedah bagi masyarakat tidak dapat ditetapkan untuk segenap zaman. Lantaran itulah al-Qur'an menetapkan aturan yang tidak terikat dengan zaman; tetapi universal dalam pemakaian dan penerapan nilai etika, hak dan pembatasannya yang sejagat. Bagaimana kita berinteraksi dengan al-Qur'an, seharusnya menyuluh dan mencerahkan bagaimana seharusnya kita membaca dan memahami sejarah, terutama sejarah para salaf. Sejarah bukannya suatu yang kudus yang hanya perlu ditatang dan diulang-ulang.

Ar-Rahman : Kamus Nama Bayi Islami Alaf 21

Buku ini kami beri judul "Indahnya Rangkaian Nama Bayi Islami", buku panduan bagi Muslim dan muslimah untuk memberikan nama untuk anak tercintanya. Baca dan perhatikanlah nama-nama bayi yang terdapat dalam buku ini mengandung arti yang Indah, Baik, dan Luar Biasa, maka beruntunglah bagi Anda memiliki buku ini sebagai panduan untuk memberikan nama tercinta.

Pembangunan Sosial Mengikut Perspektif Islam (UUM Press) Alaf 21

Naskah yang menceritakan tentang riwayat hidup Khadijah binti Khuwailid. Di sebalik kelembutan wanita Quraisy ini, beliau merupakan ahli perniagaan yang amat dikenali dan memiliki harta kekayaan yang banyak. Wanita pertama yang beriman kepada ALLAH SWT dan Rasul-NYA ini banyak membantu dari segi menginfakkan hartanya dan memperteguhkan tekad baginda melaksanaka risalah dakwah. Malah beliau pernah menerima salam daripada ALLAH SWT dan malaikat Jibril. Betapa mulianya keperibadian Ummul Mukminin yang paling disayangi oleh baginda ini sehingga ALLAH SWT menjanjikan sebuah istana di Syurga! Subhanallah...

Bimbingan Doa dan Wirid Ibu Hamil Alaf 21

Tidak sedikit orang yang berpikir salah tentang hakikat hidup ini, ia menyangka bahwa hidup ini hanyalah terus menerima hak-hak tanpa disertai memberi dan bertanggungjawab akan tugas yang menjadi amanahnya. Hidup ini hanya diservis bukan memberi servis dengan sebaik-baiknya. Padahal, hidup ini hanya akan terasa indah dan bermakna jika semua pihak saling memenuhi hak dan kewajiban. Ya, ada hak dan ada kewajiban. Pesan inilah yang hendak diajarkan oleh buku ini, "Semua Ada Haknya." Penulis Syaikh Sa'ad Yusuf Abu Aziz, menguraikan dengan sangat menarik hak-hak dan kewajiban kita sebagai hamba Allah, di antaranya; Apa hak Allah bagi Hamba dan apa hak seorang hamba kepada Allah, hak orangtua kepada anak dan apa hak anak kepada orangtua, demikian juga, hak suami istri, hak muslim, hak bertetangga, hak anak yatim, hak bertamu, hak jalan, hak malu, hak persahabatan, hak keluarga Nabi dan hak non-muslim dalam sebuah masyarakat dan masih banyak lagi. Buku ini tidak hanya sebatas ensiklopedi. Tapi, ia juga menjadi buku menarik yang penuh ilmu, adab dan akhlak luhur yang semestinya dipelajari lalu dimiliki oleh setiap muslim. Tak pelak, buku ini layak Anda miliki. - Pustaka Al-Kautsar Publisher - Dilarang keras mem-PDF-kan, mendownload, dan memfotokopi buku-buku Pustaka Al-Kautsar. Pustaka Al-Kautsar tidak pernah memberikan file buku kami secara gratis selain dari yang sudah tersedia di Google Play Book. Segala macam tindakan pembajakan dan mendownload PDF tersebut ada ilegal dan haram.

Best Sellers - Books :

- [Flash Cards: Sight Words](#)
- [The Alchemist, 25th Anniversary: A Fable About Following Your Dream By Paulo Coelho](#)
- [Demon Copperhead: A Pulitzer Prize Winner](#)
- [A Court Of Silver Flames \(a Court Of Thorns And Roses, 5\) By Sarah J. Maas](#)
- [The Housemaid's Secret: A Totally Gripping Psychological Thriller With A Shocking Twist](#)
- [The Inmate: A Gripping Psychological Thriller](#)
- [Iron Flame \(the Empyrean, 2\) By Rebecca Yarros](#)
- [Playground By Aron Beauregard](#)
- [The Body Keeps The Score: Brain, Mind, And Body In The Healing Of Trauma](#)
- [Dog Man: Twenty Thousand Fleas Under The Sea: A Graphic Novel \(dog Man #11\): From The Creator Of Captain Underpants By Dav Pilkey](#)